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Záois č.2 l 13

z jednáni Rady Jm Ko čSTV konané dne 29. 4.2013 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: pp. Štěper, Řftao Anežka Kučerová, Jitka Lorencová, Rudolf Potscho Josef
Dvořáček, Kateřina Fantová, Petr Síma, Jiří Veselík, Jiří Konicar

Ilosté: Jakub Koudelka - manažer krajského Servisního centra sportu Jm KO ČSrV,
Michaela kedroňová - asistentka manažera

Omluveni: Milan Kratochvíl, Jaroslav Peřinka, Magdalena Sedláková

Jednaní zahájila řídil předseda KR p. Šťeparr'Řitia dle následujícího programu:

l ':,

7. Projednání Výsledku hospodaření zarokZUl2

2. Projednání Návrhu 1ozpočtu'na rok 2013

3. Projednání úspor v otganizaci - sekretariát

l. VÝsledek hosnodařeníza rok20l2

Výsledek hospodařen i zarok2)IZ předložíl p. Potsch. Po jednání na minulé schŮzi Rady bylo

uloženo projednat výsledek hospodaření se sportovními syazy, zejména naklady na opravy

prostor na Morendě a jejich úhradě. O plnění úkolu informoval R. Potsch:

- projednáno se všemi nájemci kromě házené, MěFS, OFS Brno-venkov,
- při všechjednáních byly odsouhlaseny vynaložené náklady,
- u drrog svazů bude okamžité finanóní vyrovnání: volejbal uhradí po odsouhlasení vyúČtování

Radou, lední hokej má složeny vyšší zálohy, než je třeba k úhradě,

- požadavek ostatních svazů je rozložitplatby do delšího časového období,

- se zbyvqicími třemi nájemci dohodne termín jednáni manažer.
Bylo navižigao a{spqhlasit rqzložpní plateb za oprayy rovnoměmě do roku 2a13 a do roku

2014. Současně při reŠpektování tohoto návrhu jednat se zbývqícími třemi nájemci.

KR schvalujg ý;ledek lrgspqd aie4í va

6, proti: 0, zdrželi se: 0,", ,, ,i , :

, ' \]'{:i,

rok?012 a s ním spojené návrhy. Hlasování - pro:

2. Návrh rozpočtu na rok 2013

Návrh rozpočtu na rok 2013 předlorir o, Koudelka. Z návrhuvyplynulo, že poloŽkou nutnou

křešení jsóumzdové nákladyna sekretariát (ekonomky pí. Štětařováapi. Bednářová).



3. Projednání úspor v organizaci - sekretariát

v následné diskuzi:
p. Potsch navrhl zpracovat a předložit návrh na reorganizaci sekretariátu včetně nových

pracovních náplní, rozsahu ilvazkl: pracovní doby a finančního vyjádřenÍ,

p. Ši.nu předložil návrh na úpravu navrhovaného rozpočtu, aby se na mzdové náklady dalo

400 000 Kč,
předseda Riha dale navrhl vyslat signál na centrálu ČUS, a p. Koudelkovi, že má připravit

iešení bez servisu, nebo si svazy objednají služby samy, nebo budou sekretářky pracovat

mimo Jm KO,
p. Veselík nawhl vše probrat se zaměstnankyněmi, příp. dát jim výpověď dohodou,

p. nina předložil návrh, že se KO dohodne se záqemci zřad svaztl, kolik jsou ochotni za

služby platit, peníze od nich vybere azaplati z toho ekonomky, . x._. _

následně p. Šíma navrhl neprodleně jednat s pí. Bednářovou a pí. Stětařovou,
pí. Fantová upozornila na povinnosti sekretariátu při Olympiádě mládeže v tomto roce.

KR uktádá na základě'předloženého návrhu rozpočtu a projednání Úspor v organizaci:

1/ Projednat s pracovnicemi ekonomického oddělení jejich pracovní náplň a podmínkY,

aby nastala restrukturalizace a optimalizace sekretariátu. Odpovídá: p. RÍha, Potsch,

Koudelka.

Usnesení č. 2/2/13: KR neschvaluje Návrh rozpočtu na rok 20i13. Hlasování - pro: 7, Proti:

0, zdrželi se: 0.

Rozpočet na rok 2013 bude předložen a projednán 3. 6. 2013 ve 14h na jednání KR, v
rozpočtu budou zahrnuta všechna úsporná opatření.

V Brně dne29.4.20|3
Zapsala; Kedroňová


